
Informacja nr 6/2011 
o pracy Rady Miejskiej Legnicy 

w okresie mi ędzy sesjami 
 
 W okresie od 24 maja do 20 czerwca 2011 r. odbyły się dwie sesje Rady, w tym jedna 
uroczysta poświęcona nadaniu pośmiertnie tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Legnicy”, 
wręczeniu „Nagrody Miasta Legnicy” oraz odznaczeń „ZasłuŜony dla Legnicy”. Odbyło się 
6 posiedzeń Komisji problemowych Rady. 
 
1. Przewodnicz ący Rady: 
• przekazał radnym materiały sesyjne oraz ustalił porządek obrad X sesji Rady Miejskiej, 

• koordynował pracę Rady w okresie między sesjami. 
 
Przewodnicz ący przekazał 
 
Radnym: 
− zarządzenia Prezydenta Miasta Legnicy w sprawie zmian budŜetu miasta Legnicy na rok 

2011, 
− informacje dotyczące wyroków WSA w sprawie uniewaŜnienia w części uchwały 

Nr LVII/469/10 oraz uniewaŜnienia w całości uchwały Nr LVII/470/10 z 27.09.2010 r., 
− rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego uchylające w części uchwały 

Nr VII/71/11 i Nr VII/77/11 z 26.04.2011 r.   
 

 
Prezydentowi: 
– wniosek Komitetu Organizacyjnego obchodów 100-lecia urodzin doktora Zdzisława Szulca o 

uczczenie tego wydarzenia pamiątkową tablicą  i nazwaniem ulicy  imieniem doktora, 
– prośbę dyrektora Teatru im. H. Modrzejewskiej w Legnicy o dofinansowanie Festiwalu Teatru 

Nie-Złego,   
– rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego uchylające w części uchwały 

Nr  VII/71/11 i Nr VII/77/11 z 26.04.2011 r.   
 

2. Komisje Rady: 
 
Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej  odbyła posiedzenie, na którym: 

• przyjęła do akceptującej wiadomości informacje nt.: 
– Nadzoru Państwowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej nad obiektami Ŝywieniowymi 

na terenie miasta Legnicy. 
– Funkcjonowanie Pogotowia Opiekuńczego w Legnicy. 
– Sytuacja Rodzinnych Domów Dziecka, Rodzin Zastępczych w gminie Legnica. 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 
Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny odbyła posiedzenie, na którym: 

• zapoznała się: 
– z informacją nt. „Zwalczania patologii społecznych wśród dzieci i młodzieŜy”, 
– ze sprawozdaniem „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani w 2010 r.”. 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 

 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu odbyły wspólne posiedzenie, podczas którego: 

• zapoznała się z funkcjonowaniem Akademii Rycerskiej w Legnicy i jej planem 
zagospodarowania, 

• przyjęła do akceptującej wiadomości materiał pn. „akademia rycerska – funkcjonowanie 
i plan zagospodarowania”, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 
Komisja Gospodarki odbyła posiedzenie, na którym:  
• przyjęła informację nt. „Funkcjonowanie miejskiego transportu zbiorowego( MPK oraz 

przewoźnicy prywatni)”,  
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
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• przyjęła wniosek o treści: w odniesieniu do „Wieloletniego planu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem miasta Legnicy” Komisja wnosi o podanie struktury zadłuŜenia 
własności gminy: 
- ile zalegają  z opłatami we wspólnotach mieszkania gminy  (czy zalegający kwalifikują się 
do dodatku mieszkaniowego, jeśli tak, to ile jest takich gospodarstw domowych), 
- ile gospodarstw domowych zalega z opłatami w 100% własności gminy (podać w rozbiciu 
jak wyŜej), 
- ile nalicza się za mieszkania gminy we wspólnotach, a ile się przekazuje zarządom 
wspólnot? 

 
Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie, na którym: 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• zapoznała się z korespondencją.  
 
Komisja Bud Ŝetu i Finansów  - odbyła posiedzenie, na którym: 
• przyjęła informacje nt. „Funkcjonowanie oświetlenia miasta, w tym dróg publicznych i innych 

obiektów”. 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 
3. DyŜury radnych. 
Radni podczas dyŜurów przyjęli 9 interwencji mieszkańców, w tym 1 załatwili we własnym 
zakresie, pozostałe skierowano do Prezydenta Miasta celem rozpatrzenia.  

Interwencje dotyczyły:  
− zamontowania ławek w okolicy bloku przy ul. KozioroŜca, 
− przyśpieszenia najmu lokalu mieszkalnego, 
− rozwaŜenia moŜliwości wsparcia organizacyjnego centrum Usługowego MłodzieŜowych Form 

Socjalnej Spółdzielni Pracy, 
− przydzielenia lokalu mieszkalnego, 
− przydzielenia mieszkania do remontu własnego, 
− przydzielenia lokalu socjalnego, 
− naprawienia ulicy dojazdowej do osiedla domków przy ul. Bydgoskiej, 
− wykupu mieszkania komunalnego, 
− zmiany organizacji ruchu przy ul. Fredry. 

 
 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radni złoŜyli ogółem 10 interpelacji, zapytań. 
 Interpelacje i zapytanie dotyczyły: 
- przyspieszenia budowy chodnika na ul. Zielnej, 
- przeprowadzenia kontroli przez StraŜ Miejską w zakresie posiadania umów na wywóz śmieci, 
- dalszych losów budynku po byłej Przychodni Lekarskiej przy ul. Hutników, 
- wycinki drzew przy ul. Piekarskiej, 
- oznakowania poziomego na skrzyŜowaniu ulic Piłsudskiego z Marsa, 
- przystosowania do celów parkingowych boisk przy ul. Kasjopei, 
- podania liczby osób korzystających z bezpłatnych usług opiekuńczych, 
- zagospodarowania dawnego szaletu miejskiego przy ul. Wierzyńskiego, 
- zwiększenia kontroli StraŜy Miejskiej w okolicy klubu „WERTICO” przy ul. Paderewskiego, 
- zwiększenia kontroli SM w obrębie kiosku warzywnego przy ul. Wrocławskiej 10. 
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